



CANADIAN LUMBER STANDARDS ACCREDITATION BOARD

#102-28 Deakin Street
Ottawa, Ontario
K2E 8B7 Canada

PHONE 613-482-2480
E-MAIL info@clsab.ca
WEB SITE www.clsab.ca

MEMORANDUM

To: Canadian Building Associations and Officials, CLSAB Accredited Agencies, CLSAB Staff, and ALSC

From: Chuck Dentelbeck, President & CEO, CLSAB

Date: February 9, 2021

Subject: Grade Stamp not recognized by the National Building Code of Canada

The grade stamp shown below was recently observed in Quebec.

This grade stamp is from a CLSAB Accredited Agency however the grade stamp is not valid for structural use in Canada as:

- the National Building Code of Canada has no recognized design values for SPF-S lumber, and
- it does not contain a grading rule approved by the CLSAB such as the NLGA.

If you have questions about this memorandum, do not hesitate to contact me at cdentelbeck@clsab.ca or 613-482-2480

MÉMORANDUM

Destinataires: Autorités et Associations canadiennes du bâtiment, Agences Accréditées du CLSAB, Employés du CLSAB, et ALSC

De: Chuck Dentelbeck, Président et chef de la direction, CLSAB

Date: 9 février 2021

Objet: Estampe de qualité non-reconnue par le Code national du bâtiment du Canada

L'estampe de qualité ci-dessous a récemment été observée au Québec.

Cette estampe de qualité provient d'une agence accréditée CLSAB, cependant cette estampe de qualité n'est pas valide pour une utilisation structurale au Canada puisque:

- le Code national du bâtiment du Canada n'a pas de valeurs de conception reconnues pour le bois SPF-S, et
- elle ne contient pas de règle de classement approuvée par le CLSAB telle que la NLGA.

Si vous avez des questions sur ce mémorandum, n'hésitez pas à contacter Francois-Olivier Beaudoin à fbeaudoin@clsab.ca ou au 613-482-2480

